

中华人民共和国 涉外法规汇编 (2011)

LAWS AND REGULATIONS OF
THE PROF
C OF CHINA
GOVERNING I
ATED MATTERS

中华人民共和国国务院法制办公室编 Compiled by the Legislative Affairs Office of the State Council of the People's Republic of China

> 中国法制出版社 China Legal Publishing House 中国、北京 Beijing China

中华人民共和国 涉外法规汇编 (2011)

LAWS AND REGULATIONS OF
THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA
GOVERNING FOREIGN-RELATED MATTERS

中华人民共和国国务院法制办公室编

Affairs Office of the State Council of the People's Republic of China

中国法制出版社 China Legal Publishing House 中国・北京 Beijing China

图书在版编目(CIP)数据

中华人民共和国涉外法规汇编.2011/中华人民

be sentenced to fixed their tentile of most of most less than three years but not more its air

ISBN 978 -7 -5093 -5190 -1

中国-2011②涉外民事法-汇编-中国-2011 W. (1)D920. 9

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2014)第 029548 号

(2011)

ZHONGHUA RENMIN GONGHEGUO SHEWAI FAGUI HUIBIAN

编者/中华人民共和国国务院法制办公室 经销/新华书店 印刷/三河市紫恒印装有限公司 开本/787×1092毫米 16 中文字数/1108 千 印张/62 版次/2015年1月第1版 2015年1月第1次印刷

中国法制出版社出版 书号 ISBN 978-7-5093-5190-1 北京西单横二条2号华恒大厦 定价:800.00元 邮政编码 100031

中华人民共和国涉外法规汇编 LAWS AND REGULATIONS OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA GOVERNING FOREIGN-RELATED MATTERS(2011)

Compiled by the Legislative Affairs Office of the State Council of the People's Republic of China First Edition 2015

Copyright 2011 by the Legislative Affairs Office of the State Council P. R. C. Beijing, China

All rights reserved; no part of this book may be reproduced, or transmitted in any form or by any means without permission in writing from the copyright owner

> First published by the China Legal Publishing House, China 2015 First printed in Beijing 2015 ISBN 978 -7 -5093 -5190 -1

编辑说明

一、为了适应我国对外开放和国内外各界人士全面、准确地了解我国涉外法律、行政法规的需要,中华人民共和国国务院法制办公室编辑了本汇编。

二、本汇编汇集了2011年经全国人民代表大会或者全国人民代表大会常务委员会制定的法律和有关法律问题的决定以及国务院制定的行政法规(以下称"法规")共41件。本汇编分为:宪法相关法、民法商法、行政法、经济法、社会法、刑法等6类,每一类下分为若干项。

三、本汇编按照分类、先法律后行政法规以及法律、法规发布的时间先后排列。

四、本汇编收入的法律的英文译本,由全国人民代表大会常务委员会法制工作委员会提供;行政法规的英文译本,由国务院法制办公室组织翻译和审定。参加行政法规英文译本审定工作的专家有姜桂华、褚广友、童孝华、Brandt Jordan Harris等。

五、本汇编收入法规的英文译本与中文本有歧义的,以中文本为准。

六、本汇编在编辑和翻译过程中,国务院有关部门和其他有关方面给予 了大力支持和协助,在此谨致谢意。

> 中华人民共和国国务院法制办公室 2014年1月24日

auponaligianthe Affairs Office of the State Council

(2010年12月29日國多院第138次常办会议通过。 額料 華平月月7

EDITOR'S NOTE

- 1. This Collection is compiled by the Legislative Affairs Office of the State Council of the People's Republic of China, with a view to meeting the needs of the country in implementing its policy of opening up to the outside world and those of people of various circles, both at home and abroad, to get a comprehensive knowledge of China's laws and regulations governing foreign related matters.
- 2. This Collection consists of 41 laws and resolutions on legal issues, administrative regulations and rules (hereinafter referred to as "laws and regulations") enacted respectively by the National People's Congress or its Standing Committee, or the State Council in 2011. The laws and regulations contained in this Collection are classified into six categories: Constitutional Law, Civil and Commercial Law, Administrative Law, Economic Law, Social Law, and Criminal Law, with each category divided into several items.
- 3. This Collection is edited and arranged in light of the classification of the laws and regulations, with laws preceding administrative regulations and in the order of the time sequence of their promulgation.
- 4. The English translation of the laws contained in this Collection is provided by the Legislative Affairs Commission of the Standing Committee of the National People's Congress. The English translation of the administrative regulations and rules contained in this Collection is translated and finalized under the aegis of the Legislative Affairs Office of the State Council. Experts participating in the finalization of the English version of the administrative regulations and rules are Jiang Guihua, Chu Guangyou, Tong Xiaohua and Brandt Jordan Harris. Gao Yudong, Wang Xin, Jiang Pengtao and other staff members from the Legislative Affairs Office of the State Council participated in the work of revising and finalizing.
- 5. Where any discrepancy arises between the English translation and the original Chinese version in this Collection, the Chinese version shall prevail.
- 6. Particular thanks are due to the relevant departments under the State Council and various other organizations for their generous assistance in the course of the compilation and translation of this Collection.

Legislative Affairs Office of the State Council January 24, 2014

目 录 Contents

一、宪法相关法

I. Constitutional Law

特别行政区 Special Administrative Region

The second of th
全国人民代表大会常务委员会关于《中华人民共和国香港特别行政区基
本法》第十三条第一款和第十九条的解释(2
(2011年8月26日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十二
(Adopted at the 183 at Executive Meeting of the State Council on Nov(妊更以会次
Interpretation by the Standing Committee of the National People's
Congress Regarding the First Paragraph of Article 13 and Article 19
of the Basic Law of the Hong Kong Special Administrative Region of
the People's Republic of China
(Adopted at the 22nd Meeting of the Standing Committee of the Eleventh
National People's Congress on August 26, 2011)
全国人民代表大会常务委员会关于《中华人民共和国澳门特别行政区基
本法》附件一第七条和附件二第三条的解释
(2011年12月31日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十四
次会议通过)
Interpretation by the Standing Committee of the National People's
Congress Regarding Article 7 of Annex I and Article 3 of Annex II to
the Basic Law of the Macao Special Administrative Region of the
People's Republic of China
(Adopted at the 24th Meeting of the Standing Committee of the Eleventh
National People's Congress on December 31, 2011) with a Month of the December 31, 2011)
National Temples Congress on Inner the Medical Conference of the Charles of the Start Star
August CDE and franchistated and August CDE and Aug
Decision on Strikelyg the William of the Foundation of (1105 a
国家赔偿费用管理条例 ·····(14
(2010年12月29日国务院第138次常务会议通过 2011年1月17
日中华人民共和国国务院令第589号公布) 888 第令 舞臺 国国际共民人举中

Regulations on Administration of State Compensation Expenses
(Adopted at the 138th Executive Meeting of the State Council on December
29, 2010, and promulgated by Decree No. 589 of the State Council of the
People's Republic of China on January 17, 2011)
ELAPORTNUTE
二、民法商法
II. Civil and Commercial Law
solvenessing he restor of ewest innofrontite no ki, In these of morte of various takes from those and those to the second to th
120
Creditor's Rights
中华人民共和国招标投标法实施条例
(2011年11月30日国务院第183次常务会议通过 2011年12月20
日中华人民共和国国务院令第613号公布)
Regulations for the Implementation of the Law of the People's Republic
of China on Bid Invitation and Bidding (23)
(Adopted at the 183rd Executive Meeting of the State Council on November
30, 2011, and promulgated by Decree No. 613 of the State Council of the
People's Republic of China on December 20, 2011)
and the Administration of the Experience of the Constitution of t
III. Administrative Law
Maked: Toppede participation: to the from 開始後 主教工作相呼流动器 如於開放法本面。
nabrod 2014。带 12a月a3ka和第afar 每金融类层 总类人会世俗系元 会集品中 期a escription
laris. Goo Yudong, Wang Xin, hang Ceneral other staff members han the line staff ve
distriction in the Standing Committee of the Committee of the confidence of the conf
中华人民共和国行政强制法
(2011年6月30日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十一届金国人民代表大会常务委员会第二十一届金国人民代表大会常务委员会第二十一届金国人民代表大会常务委员会第二十一届金国人民代表大会常务委员会第二十一届金国人民代表
次会议通过 2011年6月30日中华人民共和国主席令第49号公布) 1000年
Administrative Enforcement Law of the People's Republic of China (63)
(Adopted at the 21st Meeting of the Standing Committee of the Eleventh
National People's Congress on June 30, 2011, and promulgated by Order
No. 49 of the President of the People's Republic of China on June 30,
2011) 国务院关于废止和修改部分行政法规的决定 (94)
(2010年12月29日国务院第138次常务会议通过 2011年1月8日 0000
中华人民共和国国务院令第588号公布)
了十八八万个四百万几个不 500 了五个人

Decision of the State Council on Annulling and Amending Certain Administrative Regulations
(Adopted at the 138th Executive Meeting of the State Council on December 29, 2010, and promulgated by Decree No. 588 of the State Council of the People's Republic of China on January 8, 2011)
(Promulgated by decreetable and the Central 初加 国际 Commission in the Properties of China and the Central 初加 Commission in the Properties of China
People's slyinged find the part of the par
全国人民代表大会常务委员会关于修改《中华人民共和国兵役法》的决定 … (122) (2011年10月29日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十三 次会议通过 2011年10月29日中华人民共和国主席令第50号公布)
Decision of the Standing Committee of the National People's Congress
on Revising the Military Service Law of the People's Republic of
China (123)
(Adopted at the 23rd Meeting of the Standing Committee of the Eleventh
National People's Congress on October 29, 2011, and promulgated by
Order No. 50 of the President of the People's Republic of China on October
29, 2011) 中华人民共和国兵役法 (144)
(1984年5月31日第六届全国人民代表大会第二次会议通过 1984
年5月31日中华人民共和国主席令第14号公布根据1998年12月
29 日第九届全国人民代表大会常务委员会第六次会议《关于修改〈中
华人民共和国兵役法〉的决定》第一次修正 根据 2009 年 8 月 27 日第
十一届全国人民代表大会常务委员会第十次会议《关于修改部分法律
的决定》第二次修正 根据 2011 年 10 月 29 日第十一届全国人民代表
大会常务委员会第二十三次会议《关于修改〈中华人民共和国兵役法〉
的决定》第三次修正) entrang at the standard communities of the standard of the
Military Service Law of the People's Republic of China
(Adopted at the 2nd Session of the Sixth National People's Congress on Adda A
May 31, 1984; revised for the first time in accordance with the Decision on May 31
Revising the Military Service Law of the People's Republic of China adopted
at the 6th Meeting of the Standing Committee of the Ninth National People's
Congress on December 29, 1998; revised for the second time in accordance
With the Decision on Revising Certain Laws adopted at the 10th Meeting of
the Standing Committee of the Eleventh National People's Congress on
August 27, 2009; and revised for the third time in accordance with the
Decision on Revising the Military Service Law of the People's Republic of
China adopted at the 23rd Meeting of the Standing Committee of the
Eleventh National People's Congress on October 29, 2011)
Eleventar rational reopie of congress on Settore 27, 2011)

军工关键设备设施管理条例(174)
(2011年6月24日中华人民共和国国务院、中华人民共和国中央军事
委员会令第 598 号公布) And Continued The Annual Protections of
Regulations on Administration of Critical Equipment and Installations of
Military Industry (175)
(Promulgated by Decree No. 598 of the State Council of the People's
Republic of China and the Central Military Commission of the People's
Republic of China on June 24, 2011)
2017年100日 (AND PRINCE) XI SCHOOL XI SCHOOL XI SAN XI SCHOOL XI SAN XI S
Public Security
全国人民代表大会常务委员会关于修改《中华人民共和国居民身份证法》
的决定
(2011年10月29日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十三
次会议通过 2011年10月29日中华人民共和国主席令第51号公
(Adopted at the 23rd Meeting of the Standing Committee Males and Television)
Decision of the Standing Committee of the National People's Congress
on Revising the Law of the People's Republic of China on Resident
Identity Cards (185)
(Adopted at the 23rd Meeting of the Standing Committee of the Eleventh
National People's Congress on October 29, 2011, and promulgated by
Order No. 51 of the President of the People's Republic of China on October
29,2011) 对着干头》对会文大量会员办本常委大素共列人国全部从前日 (C)
中华人民共和国居民身份证法
(2003年6月28日第十届全国人民代表大会常务委员会第三次会议
通过 根据 2011 年 10 月 29 日第十一届全国人民代表大会常务委员
会第二十三次会议《关于修改〈中华人民共和国居民身份证法〉的决
定》修正) (且特本三碳《泉典南
Law of the People's Republic of China on Resident Identity Cards (189)
(Adopted at the 3rd Meeting of the Standing Committee of the Tenth
National People's Congress on June 28, 2003; and revised in accordance
with the Decision on Revising the Law of the People's Republic of China on
Resident Identity Cards adopted at the 23rd Meeting of the Standing
Committee of the Eleventh National People's Congress on October 29, 2011)
全国人民代表大会常务委员会关于加强反恐怖工作有关问题的决定 (200)
(2011年10月29日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十三
次会议通过) Western State of Bright State on the State of the
Decision of the Standing Committee of the National People's Congress
on Strengthening Anti – Terrorism Work (201)
(Adopted at the 23rd Meeting of the Standing Committee of the Eleventh
National People's Congress on October 29, 2011)

戒毒条例(2	04)
(2011年6月22日国务院第160次常务会议通过 2011年6月26日	
中华人民共和国国务院令第597号公布)	
Regulations on Drug Treatment	05)
(Adopted at the 160th Executive Meeting of the State Council on June 22,	
2011, and promulgated by Decree No. 597 of the State Council of the	
People's Republic of China on June 26, 2011)	
公安机关督察条例(2	24)
(1997年6月20日中华人民共和国国务院令第220号发布 2011年8	
月24日国务院第169次常务会议修订通过 2011年8月31日中华人	
民共和国国务院令第603号公布)	
Regulations on Supervision over Public Security Organs (2	25)
(Promulgated by Decree No. 220 of the State Council of the People's	
Republic of China on June 20, 1997, revised and adopted at the 169th	
Executive Meeting of the State Council on August 24, 2011, and	
promulgated by Decree No. 603 of the State Council of the People's	
Republic of China on August 31, 2011) And what we said to suday of a slope of	
交通安全	
Traffic Safety	
全国人民代表大会常务委员会关于修改《中华人民共和国道路交通安全法》	q.
的决定(2	.32)
(2011年4月22日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十次	
会议通过 2011年4月22日中华人民共和国主席令第47号公布)	
Decision of the Standing Committee of the National People's Congress	
on Revising the Law of the People's Republic of China on Road	
Traffic Safety (2	.33)
(Adopted at the 20th Meeting of the Standing Committee of the Eleventh NOOL)	
National People's Congress on April 22, 2011, and promulgated by Order	
No. 47 of the President of the People's Republic of China on April 22,	
(0.2011) estion magnificación del mandas Treatment del Preferencia del Company de la Company de Com	
中华人民共和国道路交通安全法 (2)	236)
(2003年10月28日第十届全国人民代表大会常务委员会第五次会议 days if	
通过 根据 2007 年 12 月 29 日第十届全国人民代表大会常务委员会	
第三十一次会议《关于修改〈中华人民共和国道路交通安全法〉的决	
定》第一次修正 根据 2011 年 4 月 22 日第十一届全国人民代表大会	
常务委员会第二十次会议《关于修改〈中华人民共和国道路交通安全	
法〉的决定》第二次修正)	
Law of the People's Republic of China on Road Traffic Safety	
(Adopted at the 5th Meeting of the Standing Committee of the Tenth National People's Congress on October 28, 2003; revised for the first time	

in accordance with the Decision on Amending the Law of the People's Republic of China on Road Traffic Safety adopted at the 31st Meeting of the Standing Committee of the Tenth National People's Congress on December 29, 2007, and revised for the second time in accordance with the Decision on Revising the Law of the People's Republic of China on Road Traffic Safety adopted at the 20th Meeting of the Standing Committee of the Eleventh National People's Congress on April 22, 2011)

民 政 Civil Affairs

烈士褒扬条例
(2011 年 7 月 20 月 月 8 院 第 164 次 党 各 会 议 通 计 2011 年 7 月 26 日
1. 化1日比和日日夕贮入笛601 号八布)
Pogulations on Commendation of Martyrs
(Adopted at the 164th Executive Meeting of the State Council on July 20,
2011 and promulgated by Decree No. 601 of the State Council of the
Parala's Populie of China on July 26, 2011)
国友险 由此宏重杀员会关于修改《军人抚恤优待条例》的决定 (502)
(2011年7月29日中华人民共和国国务院、中华人民共和国中央军事
悉吕AA 第 602 号 公布)
Decision of the State Council and the Central Military Commission on
the December on Pension and Preferential Treatment for
Convicemen (303)
(Promulgated by Decree No. 602 of the State Council of the People's
Parablic of China and the Central Military Commission of the People's
D 11: (CI: 4 = L.l., 20 2011)
军【红帅母结务例(300)
(2004年8月1日中华人民共和国国务院、中华人民共和国中央车事
香品人会第413 县八布 根据2011 年7月29日《国务院、中央车事安贝
会关于修改〈军人抚恤优待条例〉的决定》修订)
Populations on Pension and Preferential Treatment for Servicemen (509)
Promulgated by Decree No. 413 of the State Council of the People's
Republic of China and the Central Military Commission of the People's
Republic of China on August 1, 2004, and revised in accordance with the
Decision of the State Council and the Central Military Commission on
Amending the Regulations on Pension and Preferential Treatment for
Servicemen on July 29, 2011)
退役士兵安置条例 (334
(2011年10月29日中华人民共和国国务院、中华人民共和国中央军
事委员会令第608号公布)

Regulations on Placement of Discharged Soldiers (Promulgated by Decree No. 608 of the State Council of the Republic of China and the Central Military Commission of the Republic of China on October 29, 2011)	People's
前分と定面の 2moinsing s列 2min 3min 司法行政 同法行政 に 2min 3min 司法行政 に 2min 3min 3min 3min 3min 3min 3min 3min 3	
Judicial Administration	di di baiqebA)
全国人民代表大会常务委员会关于进一步加强法制宣传教育的决 (2011年4月22日第十一届全国人民代表大会常务委员会第	二十次。如如
A N. C.	》。 一音像網路管理像 1000
Decision of the Standing Committee of the National People's C on Further Strengthening Publicity and Education in	Legal
Knowledge	(359)
(Adopted at the 20th Meeting of the Standing Committee of the I National People's Congress on April 22, 2011)	
文化、体育	
Culture and Sports	
	进,一批
中华人民共和国非物质文化遗产法 (2011年2月25日第十一届全国人民代表大会常务委员会第	十九次
会议通过 2011年2月25日中华人民共和国主席令第42号公	
Law of the People's Republic of China on Intangible Cultural Ho	
(Adopted at the 19th Meeting of the Standing Committee of the I	
National People's Congress on February 25, 2011, and promulg Order No. 42 of the President of the People's Republic of C	
February 25, 2011)	
国务院关于修改《出版管理条例》的决定	
(2011年3月16日国务院第147次常务会议通过 2011年3)	
中华人民共和国国务院令第594号公布)	112 11
Decision of the State Council on Amending the Regulati	ons on (501)
Publication Administration	
(Adopted at the 147th Executive Meeting of the State Council or	
16, 2011, and promulgated by Decree No. 594 of the State Council	
People's Republic of China on March 19, 2011) he Standing Com-	
出版管理条例	(398)
(2001年12月25日中华人民共和国国务院令第343号公布根	
年 3 月 19 日《国务院关于修改〈出版管理条例〉的决定》修订)	
Regulations on Publication Administration	(399)
(Promulgated by Decree No. 343 of the State Council of the	People's
Republic of China on December 25, 2001, and revised in accordance	nce with
the Decision of the State Council on Amending the Regulat	ions on qobA)

Publication Administration on March 19, 2011)
国务院关于修改《音像制品管理条例》的决定(432)
(2011年3月16日国务院第147次常务会议通过 2011年3月19日
中华人民共和国国务院令第595号公布)
Decision of the State Council on Amending the Regulations on
Administration of Audio – visual Products · · · · · · (433)
(Adopted at the 147th Executive Meeting of the State Council on March
16 2011, and promulgated by Decree No. 595 of the State Council of the
People's Republic of China on March 19, 2011)
辛ګ制品管理条例(438)
(2001年12月25日中华人民共和国国务院令第341号公布根据2011
年3月19日《国务院关于修改〈音像制品管理条例〉的决定》修订)
Regulations on Administration of Audio – visual Products (439)
(Promulgated by Decree No. 341 of the State Council of the People's
Republic of China on December 25, 2001, and revised in accordance with
the Decision of the State Council on Amending the Regulations on
Administration of Audio-visual Products on March 19, 2011)
环境保护
Environmental Protection
放射性废物安全管理条例(464)
放射性废物安全管理条例
(2011年11月30日国务院第183次常务会议通过 2011年12月20 日中华人民共和国国务院令第612号公布)
日中华人民共和国国务院令第 012 号公司) Regulations on Safety Control of Radioactive Waste
(Adopted at the 183rd Executive Meeting of the State Council on November
30, 2011, and promulgated by Decree No. 612 of the State Council of the
People's Republic of China on December 20, 2011)
People's Republic of China of December 20, 2017)
四、经济法
IV. Economic Law
People's depublicant Claims of August 1, 2011 税 务 bank of anis D to sald part a sald part of the sald part
Amendments at the second of the Country of the Coun
中华人民共和国车船税法(488)
(2011年2月25日第十一届全国人民代表大会常务委员会第十九次
会议通过 2011年2月25日中华人民共和国主席令第43号公布)
Law of the People's Republic of China on Motor Vehicle and Vessel Tax (489)
(Adopted at the 19th Meeting of the Standing Committee of the Eleventh

National People's Congress on February 25, 2011, and promulgated by	
Order No. 43 of the President of the People's Republic of China on	
February 25, 2011)	
全国人民代表大会常务委员会关于修改《中华人民共和国个人所得税法》 的决定 (496)	
(2011年6月30日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十一	
次会议通过 2011年6月30日中华人民共和国主席令第48号公布)	
Decision of the Standing Committee of the National People's Congress	
on Revising the Law of the People's Republic of China on Individual	
Income Tax	1
(Adopted at the 21st Meeting of the Standing Committee of the Eleventh	
National People's Congress on June 30, 2011, and promulgated by Order	
No. 48 of the President of the People's Republic of China on June 30,	
2011)	
中华人民共和国个人所得税法 (500)	
(1980年9月10日第五届全国人民代表大会第三次会议通过 根据 1980年10日21日第 1日	
1993年10月31日第八届全国人民代表大会常务委员会第四次会议	
《关于修改〈中华人民共和国个人所得税法〉的决定》第一次修正根	
据1999年8月30日第九届全国人民代表大会常务委员会第十一次会员	
议《关于修改〈中华人民共和国个人所得税法〉的决定》第二次修正	
根据 2005 年 10 月 27 日第十届全国人民代表大会常务委员会第十八	
次会议《关于修改〈中华人民共和国个人所得税法〉的决定》第三次修	
正 根据 2007 年 6 月 29 日第十届全国人民代表大会常务委员会第二	
十八次会议《关于修改〈中华人民共和国个人所得税法〉的决定》第四	
次修正 根据 2007 年 12 月 29 日第十届全国人民代表大会常务委员	
会第三十一次会议《关于修改〈中华人民共和国个人所得税法〉的决	
定》第五次修正 根据 2011 年 6 月 30 日第十一届全国人民代表大会	
常务委员会第二十一次会议《关于修改〈中华人民共和国个人所得税	
法〉的决定》第六次修正) management with Management to the Personal Property	
Individual Income Tax Law of the People's Republic of China (501))
(Adopted at the Third Session of the Fifth National People's Congress on	
September 10, 1980, amended for the first time in accordance with the	
Decision on Amending the Individual Income Tax Law of the People's	
Republic of China adopted at the 4th Meeting of the Standing Committee of	
the Eighth National People's Congress on October 31, 1993, amended for	
the second time in accordance with the Decision on Amending the	
Individual Income Tax Law of the People's Republic of China adopted at the	
11th Meeting of the Standing Committee of the Ninth National People's	
Congress on August 30, 1999, amended for the third time in accordance	
with the Decision on Amending the Individual Income Tax Law of the	
People's Republic of China adopted at the 18th Meeting of the Standing	

Committee of the Tenth National People's Congress on October 27, 2005, amended for the fourth time in accordance with the Decision on Amending the Individual Income Tax Law of the People's Republic of China adopted at the 28th Meeting of the Standing Committee of the Tenth National People's Congress on June 29, 2007, amended for the fifth time in accordance with the Decision on Amending the Individual Income Tax Law of the People's Republic of China adopted at the 31st Meeting of the Standing Committee of the Tenth National People's Congress on December 29, 2007, and amended for the sixth time in accordance with the Decision on Revising the Individual Income Tax Law of the People's Republic of China adopted at the 21st Meeting of the Standing Committee of the Eleventh National People's Congress on June 30, 2011) 国务院关于修改《中华人民共和国个人所得税法实施条例》的决定 ……… (512) (2011年7月19日中华人民共和国国务院令第600号公布) Decision of the State Council on Amending the Regulations for the Implementation of the Individual Income Tax Law of the People's Republic of China (513) (Promulgated by Decree No. 600 of the State Council of the People's Republic of China on July 19, 2011) 中华人民共和国个人所得税法实施条例 …………………… (514) (1994年1月28日中华人民共和国国务院令第142号发布 根据 2005年12月19日《国务院关于修改〈中华人民共和国个人所得税法 实施条例〉的决定》第一次修订 根据 2008 年 2 月 18 日《国务院关于 修改〈中华人民共和国个人所得税法实施条例〉的决定》第二次修订 根据2011年7月19日《国务院关于修改〈中华人民共和国个人所得税 法实施条例〉的决定》第三次修订) Regulations for the Implementation of the Individual Income Tax Law of the People's Republic of China (515) (Promulgated by Decree No. 142 of the State Council of the People's Republic of China on January 28, 1994, revised for the first time in accordance with the Decision of the State Council on Amending the Regulations for the Implementation of the Individual Income Tax Law of the People's Republic of China on December 19, 2005, revised for the second time in accordance with the Decision of the State Council on Amending the Regulations for the Implementation of the Individual Income Tax Law of the People's Republic of China on February 18, 2008, and revised for the third time in accordance with the Decision of the State Council on Amending the Regulations for the Implementation of the Individual Income Tax Law of the People's Republic of China on July 19, 2011)

国务院关于修改《中华人民共和国资源税智行条例》的决定(532)
(2011年9月21日国务院第173次常务会议通过 2011年9月30日 1
中华人民共和国国务院令第605号公布) 一种 [10] 中华人民共和国国务院令第605号公布)
Decision of the State Council on Amending the Interim Regulations of
the People's Republic of China on Resources Tax (533)
(Adopted at the 173rd Executive Meeting of the State Council on
September 21, 2011, and promulgated by Decree No. 605 of the State
Council of the People's Republic of China on September 30, 2011)
中华人民共和国资源税暂行条例
(1993年12月25日中华人民共和国国务院令第139号发布 根据
2011年9月30日《国务院关于修改〈中华人民共和国资源税暂行条 如如如
例》的决定》修订)
Interim Regulations of the People's Republic of China on Resources Tax (537)
(Promulgated by Decree No. 139 of the State Council of the People's
Republic of China on December 25, 1993, and revised in accordance with
the Decision of the State Council on Amending the Interim Regulations of
the People's Republic of China on Resources Tax on September 30, 2011)
中华人民共和国船舶吨税暂行条例
(2011年11月23日国务院第182次常务会议通过 2011年12月5
日中华人民共和国国务院令第610号公布)
Interim Regulations of the People's Republic of China on Vessel
Tonnage Tax (543)
(Adopted at the 182nd Executive Meeting of the State Council on
November 23, 2011, and promulgated by Decree No. 610 of the State
Council of the People's Republic of China on December 5, 2011)
中华人民共和国车船税法实施条例
(2011年11月23日国务院第182次常务会议通过 2011年12月5
日中华人民共和国国务院令第611号公布) 141 《 景景》 1105 (1) 155
Regulations for the Implementation of the Law of the People's Republic
of China on Vehicle and Vessel Tax (553)
(Adopted at the 182nd Executive Meeting of the State Council on
November 23, 2011, and promulgated by Decree No. 611 of the State of A
Council of the People's Republic of China on December 5, 2011) has 1102.
国土资源
Land and Resources
土地复垦条例(562)
(2011年2月22日国务院第145次常务会议通过 2011年3月5日
中华人民共和国国务院令第592号公布)

156) \
Regulations on Land Reclamation (563)
(Adopted at the 145th Executive Meeting of the State Council on February	
22, 2011, and promulgated by Decree No. 592 of the State Council of the	
People's Republic of China on March 5, 2011)	
建筑、房地产	
Construction and Real Estate	
全国人民代表大会常务委员会关于修改《中华人民共和国建筑法》的决定 … (58)	2)
(2011年4月22日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十次	
会议通过 2011年4月22日中华人民共和国主席令第46号公布)	
Decision of the Standing Committee of the National People's Congress	
on Revising the Construction Law of the People's Republic of China (58	(3)
(Adopted at the 20th Meeting of the Standing Committee of the Eleventh	
National People's Congress on April 22, 2011, and promulgated by Order	
No. 46 of the President of the People's Republic of China on April 22,	
2011) to the first of the same same and the first of the first of the first of	
中华人民共和国建筑法	(4)
(1997年11月1日第八届全国人民代表大会常务委员会第二十八次	
会议通过 根据 2011 年 4 月 22 日第十一届全国人民代表大会常务委	
员会第二十次会议《关于修改〈中华人民共和国建筑法〉的决定》修正)	
Construction Law of the People's Republic of China (58	35)
(Adopted at the 28th Meeting of the Standing Committee of the Eighth	
National People's Congress on November 1, 1997; and revised in	
accordance with the Decision on Revising the Construction Law of the	
People's Republic of China adopted at the 20th Meeting of the Standing	
Committee of the Eleventh National People's Congress on April 22, 2011)	
国有土地上房屋征收与补偿条例(6)	12)
(2011年1月19日国务院第141次常务会议通过 2011年1月21日	
中华人民共和国国务院令第590号公布)	
Regulations on Expropriation of and Compensation for Buildings on	
State – owned Land (6)	13)
(Adopted at the 141st Executive Meeting of the State Council on January	
19, 2011, and promulgated by Decree No. 590 of the State Council of the	
People's Republic of China on January 21, 2011)	
能源。	
renges by apply a chine of renger to bear at the transfer of t	
(796) - The terminal manufactures in her over the contraction of the	
全国人民代表大会常务委员会关于修改《中华人民共和国煤炭法》的决定 ··· (6) (2011 年 4 月 22 日第十一届全国人民代表大会常务委员会第二十次	28)
会议通过 2011年4月22日中华人民共和国主席令第45号公布)	